

التاريخ : ١١ مارس ٢٠٢٦ م
تحية طيبة وبعد ،،،

**Discussion Session on Omantel audited
financial statements for the year ended
31 December 2025**

**الجلسة النقاشية لعمانتل حول البيانات المالية
المدققة للسنة المنتهية في ٣١ ديسمبر ٢٠٢٥ م**

Oman Telecommunications Company (Omantel) SAOG is pleased to announce that it held a discussion session for investors, analysts on 9th of March 2026 to discuss the audited Consolidated Financial Results for the year ended 31st of December 2025.

يسر الشركة العمانية للاتصالات (عمانتل) ش.م.ع. أن تعلن عن عقد الجلسة النقاشية للمستثمرين والمحللين ووسائل الإعلام بتاريخ ٩ مارس ٢٠٢٦ م، وتمت مناقشة البيانات المالية الموحدة المدققة للسنة المنتهية في ٣١ ديسمبر ٢٠٢٥ م.

The management highlighted the key efforts and achievements of the Financial Results for the year ended 31st of December 2025

حيث استعرضت الإدارة أبرز الجهود والإنجازات التي تمت خلال السنة المالية المنتهية في ٣١ ديسمبر ٢٠٢٥ م.

Investors and analysts, both inside and outside the Sultanate, had the opportunity to raise their questions and concerns, which were promptly addressed by the top management.

وكما أتيحت الفرصة لجميع المستثمرين والمحللين من داخل السلطنة وخارجها لطرح استفساراتهم وأسئلتهم، وقد تمت الإجابة عنها من قبل الإدارة العليا.

The transcript of the session is available on Omantel's Investor relations website, link given below:

نص الجلسة النقاشية للجلسة متاحة على الموقع الإلكتروني للشركة وذلك على الرابط الموضح أدناه:

[Link](#)

[الرابط](#)

For more information, please contact the Investor Relations Officer:

Ms. Aisha Al Balushi.

E-mail:

Aisha.Al-Balushi1@omantel.om

لمزيد من التفاصيل، يرجى التواصل مع مسؤول علاقات المستثمرين:

الفاضلة/ عائشة البلوشية.

البريد الإلكتروني:

Aisha.Al-Balushi1@omantel.om


أمانة سر الشركة

